
Referat
Ballerup Idrætspark Brugerrådsmøde 30/11 2017

Thorvald Ellegaard Lounge, Ballerup Super Arena
kl. 16:45 – 18:30

Deltagere:

Rene Almind Formand (BSF) rene.almind@tyrens.dk 
Per Jacobsen Næstformand (Puls 96) puls96@ofir.dk 
KJ. Thyge Ballerup Petanque Klub kjthyge@mail.tele.dk
J. Lyngsie Hjortespring Golfklub j.lyng@mail.dk
Lars-Henrik Nielsen Baracuda Dykkerklub lhn@rus.dk
Martin Eriksen Ballerup Boldklub martin_s_eriksen@hotmail.com 
Martin Jørgensen Svømmeklubben Triton martin.jorgensen@eltelnetworks.com
Uffe Jensen Ballerup Atletik Klub uffe.h.jensen@gmail.com
Tom Nielsen Formand KFU tni@balk.dk
Ketil Christensen Chef BIB ketc@balk.dk
Tom Brinckmann Daglig leder BIB tbri@balk.dk 

Afbud fra:
Christian Poulsen DCR dcr.formand@gmail.com 

1. Præsentation af nye repræsentanter
Martin Eriksen fortalte at BB startede i 2015 og er vokset meget – til ca. 300 
medlemmer. Herunder Barcelona Training Academy. 

2. Godkendelse af seneste referat
Per Jacobsen kommenterer, at der gik for lang tid før sidste referat kom ud. 
Der ønskes tidspunkt og sted angivet på selve dagsordenen. 

3. Orientering fra BI inkl. økonomi
Renoveringen af East Kilbride Badet har fyldt en del. Vi fik mange forbed-
ringer udover renovering af taget og kælderen som var planlagt. Der er nye 
skabe, indgangsområde, samt forbedret adgang for handikappede brugere.  

Arbejdet på anlæg af ny petanquebane er startet mandag d. 17.11. 
Forventes afsluttet medio december.  

Idrætsparken opsætter pylon med LEDskærm ved Ballerup Boulevard. 
Skærmen skal bruges til at promovere arrangementer i Idrætsbyen. 
Foreninger fra BIP, der har arrangementer/stævner på fx stadion eller 
atletik, der egner sig, skal gerne kontakte Lorna Rispler med information og 
evt. grafisk materiale. 

East Kilbride: Der er ændringer i tider til morgenbadning på grund af aftalen 
med Gladsaxe om brug af badet (åbningen er flyttet fra 6:30 til 7:00). Der 
er lavet en ny aftale i sidste uge, så at gæsterne må komme inde og brug 
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andre faciliteter før kl. 7. Efterfølgende har KFU d. 4/12 besluttet at adgang 
til omklædning og sauna kan ske fra 6.30. 

Triton mangler stige efter renovering. BIB indkøber erstatning. Triton skal 
orientere om størrelse.  

KC gennemgik status på BIP økonomi. Der er tidligere disponeret midler til 
inddækning af containere, samt reparation af stort kastebur. BIB afventer 
tilbud på istandsættelse af kasteburet. Kasteburet vil i den sammenhæng 
blive prioriteret. 

Brugerrådspuljen på 80.000 kr. er disponeret. Enkelte fakturaer fra BAK 
mangler dog. Disse skal fremsendes i år. 

Borgertip (via app eller ballerup.dk) bruges til at melde fejl, osv. til 
kommunen. 

4. Gennemgang af status-/opfølgningslisten
Se liste. 

I tilfælde af, at listen findes mangelfuld ved udsendelse efter møde, kontakt 
da gerne BIB. 

5. Weekendvagtordning
Rene Almind spørger til setup for vagtordning og åbning af lokaler i week-
enden, da BSF har fået anmærkninger i forbindelse med gæstende hold. 

Klubberne har selv ansvar at åbne for gæstende hold, da BIB ikke har 
personale på vagt i weekenderne. 

Med hensyn til rydning af kunstgræsbaner har de tekniske service-
medarbejdere tilkaldevagt om vinter hver 3. weekend. Øvrige weekender 
står DH Muld for rydning i tilfælde af snefald. 

6. Nyt fra Kultur og Fritid
Der har været valg til Folkeoplysningsudvalget: Dorte Riget, Triton og 
Karsten Friis, Måløv Badminton Club er valgt. Kurt Kristensen, Tennis og 
Jørgen Matz, BAK er suppleanter. 

BAK har bedt om en ændring fra kun at være en udendørs atletikklub til 
også være indendørs, bl.a. fordi mesterskaber foregår indendørs. Det skal 
gennem politisk behandling. 

Foreningen ”Ballerups Kræfter” er blevet godkendt som en registreret 
forening. Det er mænd, der har været gennem et forløb efter en kræft 
operation. De vil fortsætte med at træne ved Parkskolen. 

Folkeskolen skal åbnes mod samfundet. I Ballerup er der lavet en portal 
hvor man kan melde sig ind. Der er 72 tilbud på portalen. Der er reageret på 
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51 tilbud, især af skolerne i Måløv. Tom Nielsen opfordrer foreningerne til at 
melde sig til. 

Konstituerende møde for KFU holdes 13. december. 

7. Nyt fra Eliteidrætsrådet
Møde afholdt 2. november. Der holdes et nyt møde inden nytår.

Kultur og Fritid er tovholder på processen for fornyelse af aftale med Team 
Danmark. 

- Brydeklubben Dan samarbejder med Dansk Brydeforbund.
- Triton laver en aftale med Dansk Svømmeunion. 
- Der arbejdes på en aftale om ekspertbistand til bl.a. fysioterapi og 

ernæring. 
- Der laves samarbejdsaftale med Herlev Gymnasium.

8. Valg til Halfordelingsudvalget (orientering)
Der skal vælges medlemmer til udvalget for de næste fire år. Rene Almind 
har siddet som repræsentant for udendørssportsgrene, Helge Friis for 
indendørssportsgrene og BMSI. Indendørs- og udendørssportsgrene skal 
udpege repræsentanter til valg til foråret. Det nuværende udvalg fortsætter 
ved halfordeling i februar 2018.

BIB vil fremadrettet have fokus på fordelingen af fodboldgræsbaner. Tvister 
afgøres af HFU. 

Baracuda mener ikke, at de har fået samme tider som tidligere. Afklares 
separat med BIP/Tom Brinckmann.

9. Nyt fra foreningerne
BBK har fem-seks senior hold. De har overtaget samarbejde med BTA fra 
BSF. Der har været et konstruktivt møde med Ballerup Idrætspark og BSF 
ang. adgang til baner og Gryden. 

Petanque ser frem til at kunne tage den nye bane i brug. 

10. Brugerudvalget 2018
BIP skal have besked fra foreninger om hvem de udpeger til brugerrådet i 
løbet af december. 

11. Udviklingsplan
Udviklingsplanen for Ballerup Idrætsby, som nuværende KFU har besluttet 
kommissorium for, konkretiseres i foråret 2018, så det er det nye udvalg, 
der får ejerskab for planen.

Udviklingsplanen fokuserer på fysiske tiltag, der kan øge oplevelser, 
muligheder og tilbud i Idrætsbyen. Både mht. det basale som at finde rundt, 
men også synergi mellem anlæg, anlæg til nye sportsgrene og nye typer 
udøvere - i et 10-årigt perspektiv. 
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Foreningerne inviteres af BIB til en workshop med fokus på mulige tiltag, 
ideer og muligheder. Primært fokus vil ikke være på de enkelte foreningers 
ønsker til ”egne anlæg”, men på de tværgående tiltag og aktivering. 

En til to personer fra hver klub bliver inviteret til workshop i januar. 

Der er en høringsperiode i maj-juni i forbindelse med den politiske 
vedtagelse. 

Kommissorium er vedhæftet referatet. 

12. Græsbanefordeling
Tidligere har BSF fordelt fodboldbaner. BIB varetager nu dette, så det bliver 
transparent hvem der spiller hvor – og kommunen får et billede af kapacitet, 
belægning og brug. 

Første step er at indhente oplysninger fra klubberne. 

13. Eventuelt
Baracuda har fået en briklås installeret og spørger til fiber. BIB undersøger. 

Baracuda vil låne en gravmaskine i forbindelse anlæg af petanquebane, for 
at kunne lægge fliser. BIP kontakter entreprenøren Klingenberg. 

BSA har oprettet servicesag på øget belysning omkring klubhuse og 
udlejningslokale. 

Formanden takkede Tom Nielsen for sit engagement i 22 år og håbede 
selvfølgelig at det nye medlem fra KFU vil have samme interesse for Ballerup 
Idrætsby/brugerrådet. 

14. Næste møde
Onsdag d. 7/2 2018. BIP’s mødelokale kl. 16.45. Der opfordres til, at 
afgående medlemmer møder det første kvarter. 
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